
 
 Onderwerp: toekomst evenemententerrein Drafbaan (raadsvoorstel 23 juni 2020)  
 

Beste Greet Mulder, 

Hierbij wil ik gebruik maken om in te kunnen spreken, en om een bewoners visie aan de raad 

kenbaar te maken. Ik ben Lammert Sietsma, betrokken bij de wijkraad, en woon in de 

Grunobuurt. De afgelopen jaren heb ik, wij als gezin, in positieve zin festivals meegemaakt en wil 

ik dit graag komen toelichten. De veranderingen waar momenteel sprake van is is om van het 

stadspark een meer evenementen gerichte plek te maken. Van de huidige, bestaande, 

toegangswegen heb ik een tekening gemaakt, zie pdf, en ook een tekening om veiliger het park 

te kunnen bezoeken. Het doel is voor een mogelijke verbeterde versie van het Stadspark en 

natuurlijk mooie evenementen.  

Met vriendelijke groet,  

Lammert Sietsma 

 

 

 Bijlage: stadspark namen, stadspark toegang veilig 


